

啓基科技責任商業聯盟會員承諾

身為責任商業聯盟（簡稱 RBA）的成員，啓基科技股份有限公司（簡稱 WNC）全力支持 RBA 的願景和目標：

- 願景：為勞工及工作者、環境和企業創造永續價值的全球電子產業。
- 使命：以優於標準和實踐合作的方式，為所屬成員、供應商和利害關係人改善工作和環境條件。

WNC 承諾在自身營運中，遵守 RBA 行為準則，並支持和鼓勵其關鍵及一階供應商設定相同目標，與 WNC 共同努力。

WNC 採用 RBA 方法和工具來設定年度目標，並不斷要求自身和供應商遵守 RBA 指導方針，以符合行業共同目標。

WNC RBA Membership Commitment

As a member of the Responsible Business Alliance (RBA), WNC Corporation fully supports the vision and goals of the RBA:

- Vision: A global electronics industry that creates sustainable value for workers, the environment and business.
- Mission: To improve working and environmental conditions for our members, suppliers, and stakeholders through superior standards and collaborative practices.

WNC follows the RBA Code of Conduct in its own operations and supports and encourages its first-tier and key suppliers to set the same goals and work together with WNC.

WNC adopts RBA methods and tools to set annual goals and requires itself and its suppliers to comply with RBA guidelines to meet industry-wide objectives.